

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Agri-Food Export Group	农产品出口集团
www.groupeexport.ca/fr/accueil/	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Industry Association	行业协会
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The Agri-Food Export Group Québec–Canada is the largest association of agri-food exporters in Canada. The association connects exporters to markets outside of Québec and abroad. Through its activities on behalf of its members, they help raise the visibility and appreciation of Québec products around the world.	加拿大-魁北克农产品出口集团是加拿大最大的农产品出口商协会。我们是出口商与魁北克以外的国内国外市场之间的联系纽带。通过一系列活动，我们代表会员公司，帮助提升魁北克产品在世界上的可见度和知名度。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Lobster, Snow Crab, Coldwater Shrimp, Whelk, Turbot	龙虾、雪蟹、北极虾、海螺、大菱鲆
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Distributors, Importers	批发商、分销商、进口商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Aqualine Seafoods/Viking Alliance Seafoods/Select Seafoods Canada/Port Fish (P.A) Ltd.	阿奎林海鲜/维京联盟海鲜/加拿大精选海鲜/鱼港 (P.A) 有限公司
www.aqualinenseafoods.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter/Manufacturer	出口商/制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Aqualine Seafoods is a major Canadian wholesale supplier of wild sustainable seafood products. We can meet the needs of international clients for many types of premium quality seafood through our vast network of fisheries and processing facilities, including but not limited to our own fleet. Our major business is supplying frozen at sea (FAS) fish from factory vessels Northern Alliance and Viking Alliance belonging to our associate companies Select Seafoods Canada and Viking Alliance.	阿奎林海鲜是加拿大一家主要的野生可持续海产品批发供应商。我们有庞大的渔场网络，充足的加工设备，包括但不仅限于我们自己的渔船进行捕捞供应，可以满足国际客户对不同种类优质海产品的需求。我们的主营业务是供应船冻（FAS）鱼，这些鱼均是由我们的联营公司“加拿大精选海鲜”和“维京联盟”所属的“北方联盟”和“维京联盟”两艘加工渔船捕捞而来。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
FAS HGT Hake, ATF, Pollock, Salmon, Dover Sole, POP	FAS HGT 无须鳕鱼、箭齿鲽、狭鳕、三文鱼、多佛鲷、太平洋海鲈鱼
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, European Union, Japan, Ukraine, Belarus, South Africa, Namibia	中国、欧盟、日本、乌克兰、白俄罗斯、南非、纳米比亚
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Processors, Distributor, Wholesaler, Private Label	进口商、加工商、分销商、批发商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Atlantic Coast Live Lobster	大西洋海岸鲜活龙虾有限责任公司
www.aclivelobster.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer/Exporter	制造商/出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Atlantic Coast Live Lobster is located on Cape Sable Island in Southwest Nova Scotia, Canada and exports live Nova Scotia lobster to China through the Robert Stanfield International Airport, Halifax, Nova Scotia, Canada 12 months a year. The lobsters are caught from the cold water of Southwest Nova Scotia and stored at a state-of-the-art facility, graded, packed and shipped to the airport. The company ships weekly to cities such as Qingdao, Shanghai and Beijing.	大西洋海岸鲜活龙虾有限责任公司位于加拿大新斯科舍省西南部的塞布尔角岛上。该公司经由该省哈利法克斯的罗伯特·斯坦菲尔德国际机场向中国全年出口活龙虾。出口龙虾捕于该省西南部的冷水海域，使用一流的储藏技术，经过分级、包装，运往机场。面向青岛、上海和北京等城市每周发货。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobsters	活龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Europe	中国、亚洲、欧洲
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, E-commerce, Private Label	批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Atlantic Resources Partnership Inc.	大西洋资源合作有限公司
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Broker/Distributor	代理商/分销商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Atlantic Resources Partnership Inc. is Eastern Canada's premiere platform connecting Atlantic Canadian products & services with the Chinese market. With over 10 years of experience working with the farming & fisheries sectors, Atlantic Resources has become one of Atlantic Canada's largest exporters to China.	大西洋资源合作有限公司是加拿大东部沟通大西洋产品&服务与中国市场的重要平台。凭借着在农业&渔业领域十多年的行业经验，大西洋资源合作有限公司已经成为加拿大大西洋海岸最大的出口中国的公司之一。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Silver Hake Fish, HPP Frozen Lobster	冷冻银无须鳕鱼、高压灭菌存储（HPP）冷冻龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Agents, Distributors, Wholesalers, Retailers, Private Label, Chinese Trade Associations, Chinese Government Officials	代理商、分销商、批发商、零售商、私有品牌、中国贸易协会、中国政府机构

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Atlantic Sea Cucumber Ltd.	大西洋海参有限公司
www.atlanticseacucumber.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Atlantic Sea Cucumber Ltd. is a dynamic, small company based near beautiful Peggy's Cove, Nova Scotia. With wild sea cucumber harvested from the frigid North Atlantic Sea, processed to exacting Canadian Food Inspection Agency standards and with full traceability, the production capacity is 1100lbs/day for dried sea cucumber. We strive to provide a superb product to our customers both domestically and abroad.	大西洋海参有限公司位于新斯科舍省美丽的佩吉湾附近，是一家充满活力的小型企业。我们的野生海参产自寒冷的北大西洋海域，加工过程严格按照食品检验署（CFIA）标准，具有全面追溯性，干海参日产量高达1100磅。向国内外顾客提供一流的产品，是我们不懈努力的目标。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Dried Sea Cucumber	干海参
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, USA, Europe, Vietnam, Malaysia	中国、美国、欧洲、越南、马来西亚
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Supermarket Suppliers, Supplement Suppliers, E-commerce, Private Label	批发商、超市供应商、营养保健品供应商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Badger Bay Mussel Farms Ltd.	贝吉獾湾贻贝养殖场
www.icebergselect.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Badger Bay Mussel Farms is the largest blue mussel grower and marketer in Newfoundland and Labrador.	贝吉獾湾贻贝养殖场是纽芬兰与拉布拉多最大的蓝色贻贝养殖商和营销商。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Blue Mussels	蓝色贻贝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
USA	美国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, E-commerce, Private Label	分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Bayshore Lobster Ltd.	海湾龙虾有限公司
www.bayshorelobster.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Bay Shore Lobster Ltd.'s processing facility is located in New Brunswick, right at the source of the finest lobster on earth. We export live hard shell Canadian lobster to Asian and European markets. Our holding capacity gives us the ability to offer our valued customers a steady supply whether it is Valentine's Day, Mother's Day, New Year's Eve or Chinese New Year.	海湾龙虾公司的加工设备位于新不伦瑞克省，这里是世界上最好的龙虾产地。我们向亚洲和欧洲出口加拿大鲜活硬壳龙虾。不管是情人节、母亲节、新年前夕还是春节，我们所拥有的生产力能够保证给予客户稳定的供应。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster	活龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia	中国、亚洲
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, E-commerce	批发商、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Bolero Shellfish Processing Inc.	波莱罗贝类加工股份有限公司
www.sogelco.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Bolero Shellfish Processing Inc. is an established seafood firm processing frozen lobster and sea cucumber products with marketing and sales conducted by its parent, Sogelco International Inc. Bolero has export sales in China as food service and retail markets and is seeking, with Sogelco, to widen product sales at food service and mass retail level.	波莱罗贝类加工股份有限公司是一家加工冷冻龙虾和海参的海鲜公司，其母公司索戈尔克国际股份有限公司负责产品的销售和营销。波莱罗在中国食品服务和零售市场都有出口业务，同索戈尔克一起，正在寻求扩大食品服务和大型零售业的销售产品范围。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口产品
Lobsterine 70 Series (Lobster and Crab), Chef Forte Series (Lobster and Crab), Lobster Oil, Finished Ready Meals from Lobster, Crab, Shellfish, Clam, Mussels, Frozen Lobster, Sea Cucumber	Lobsterine 70系列（龙虾和螃蟹）、Chef Forte系列（龙虾和螃蟹）、龙虾油、即食龙虾、螃蟹、贝类、蛤蜊、贻贝、冷冻龙虾、海参
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS	目标客户
Mass Retail, Food Service, Distributors, Direct, E-commerce, Private Label	大型零售业、食品服务业、分销商、直销商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

CANADA C.H.I. TRADING LTD.	加拿大C.H.I. 贸易有限公司
www.chitrading.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Broker	代理商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Canada C.H.I. Trading Ltd. imports first-class fresh fruits and vegetables from China and other Asian countries mainly to Canada, and exports meat products, aquatic products and fruits from Canada to Asia.	加拿大C.H.I.贸易公司从中国和其他亚洲国家进口一等新鲜果蔬到加拿大，从加拿大出口肉类产品、水产品 and 水果到亚洲。出口的水产品包括：活珍宝蟹、活龙虾、活生蚝、半干海参和加拿大新鲜海胆。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Pork By-products, Fresh Cherries, Fresh Blueberries, Live Dungeness Crab, Live Lobster, Live Oyster, Half dried Sea Cucumber, Canadian Fresh Sea Urchin	冷冻猪肉副产品、新鲜樱桃、新鲜蓝莓、活珍宝蟹、活龙虾、活生蚝、半干海参和加拿大新鲜海胆
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Partners, Distributors, Wholesalers, E-commerce, Private Label	合作伙伴、分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Canada Grand Enterprises Inc.	加拿大盛大企业集团
www.grand-enterprises.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
As we know that eating the right food can help us maintain a healthy body and avoid some health problems, Canada Grand Enterprises Inc. devotes to bringing international health products to global customers. We supply safe, natural and nutritional foods and drinks to people to make a difference to the products you are eating and drinking.	众所周知，正确的饮食能帮助我们避免健疾病，保持身体健康。加拿大盛大企业集团致力于向全球客户提供国际健康食品。我们提供安全、天然而又营养的食物和饮品，让您的饮食从此因我而不同。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Wine, Grains, Honey, Canola Oil	葡萄酒、谷物、蜂蜜、菜籽油
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Southeast Asia	中国、东南亚
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Buyers of Wine and Agricultural Commodities, E-commerce, Private Label	葡萄酒和农产品买家、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Canadian Seafood Show	加拿大海产品展览
http://seafoodshowmontreal.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Trade Show Organizer	贸易展会组织机构
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Canadian Seafood Show is hosting the first seafood show in Canada. This event will take place in Montreal on September 25 and 26, 2019.	加拿大海产品展览正在举办加拿大第一届海产品展览。该展览将于2019年9月25日至26日在蒙特利尔举行。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Seafood Trade Show	海产品贸易展览
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Industrialists, Processors, Importers, Exporters	实业家、加工商、进口商、出口商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Department of Agriculture, Aquaculture and Fisheries - Government of New Brunswick	新不伦瑞克省农业、水产养殖和渔业部
www.qnb.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Government - Provincial	省级政府机构
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The Province of New Brunswick Marketing & Trade Branch specializes in agri-food and seafood exports, including lobster, salmon, snow crab, cold water shrimp, potato products, and wild blueberries.	新不伦瑞克省营销&贸易分部，主管农产品和海产品出口，包括：龙虾、三文鱼、雪蟹、北极虾、土豆制品和蓝莓。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Food and Seafood Products, Lobster, Salmon, Snow Crab, Cold Water Shrimp, Potato Products, Wild Blueberries	食品和海产品：龙虾、三文鱼、雪蟹、北极虾、土豆制品和野生蓝莓
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Distributors, Retailers, Food and Feed Processors, Livestock Producers, E-commerce, Private Label	进口商、分销商、零售商、食品和饲料加工商、牲畜养殖商、电子商务、私有品牌厂商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Do Lobster	龙虾专营
www.dolobster.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Do Lobster is a “Best in Class” supplier of fresh live Atlantic lobsters. We use strict grading guidelines to bring you the best and tastiest lobster Nova Scotia has to offer. We buy our lobsters direct from local, independent and hardworking fishermen who harvest the crustacean from the surrounding waters, renowned for having the best lobsters in North America.	龙虾专营是提供大西洋新鲜活龙虾的一流供应商。我们遵照严格的分级标准，给您带去新斯科舍省最好、最美味的龙虾。我们从当地独立的渔民那里直接收购龙虾，这些龙虾均由渔民们从号称北美最佳龙虾产地的海域捕捞。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster	活龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Asia	亚洲
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Private Label	分销商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

First Catch Fisheries Co. Ltd.	第一网渔业有限公司
www.firstcatch.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter	出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
First Catch Fisheries Co. Ltd. exports seafood to China.	向中国出口海产品
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster	活龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Direct Distributors, Wholesalers, E-commerce, Private Label	直接分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Fisher King Seafoods Limited	渔王海鲜有限公司
www.fisherkingseafoods.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Fisher King Seafoods Limited was started in 1996. We supply multiple frozen wholesale seafood items from numerous plants in Canada for sale within North America and to Asia and Europe.	公司成立于1966年，我们从加拿大各工厂收购批发多种冷冻海产品，并销往北美、亚洲和欧洲等地。主要经营产品有：龙虾、雪蟹、马舌鲽、毛鳞鱼和扇贝。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Lobster, Snow Crab Clusters, Greenland Halibut, Scallops, Capelin	冷冻龙虾、雪蟹块、马舌鲽、扇贝、毛鳞鱼
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Korea, Vietnam, Thailand, Taiwan, Singapore	中国、韩国、越南、泰国、台湾、新加坡
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Processors, Wholesalers	进口商、加工商、批发商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Fisheries Council of Canada	加拿大渔业协会
www.fisheriescouncil.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Industry Association	行业协会
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
<p>The Fisheries Council of Canada is the national voice for Canada's commercial fisheries. Our members include small, medium and larger-sized companies along with Indigenous enterprises that harvest and process fish in Canada's three oceans and inland waters. Members export a variety of fish and seafood products to 139 countries. China is Canada's second largest seafood export market and we would like to expand our trading relationship.</p> <p>For more information: http://fisheriescouncil.com/fish-seafood-products/</p>	<p>加拿大渔业协会是代表加拿大商业渔业的国家机构。我们的成员是在加拿大三大海洋和岛屿水域中捕捞和加工鱼类的本地大、中、小型企业。会员企业向139个国家出口各种鱼类和海鲜产品。中国是加拿大第二大海鲜出口国，我们愿意扩大我们与中国的贸易关系。</p> <p>更多详情，请见 http://fisheriescouncil.com/fish-seafood-products/</p>
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Groundfish, Pelagics, Molluscs, Crustaceans	鱼类和海鲜
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Distributors, Retailers, Private Label	鱼类和海鲜买家

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

French Creek Seafood Ltd.	法国克里克海鲜有限公司
www.frenchcreek.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Processor	加工商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
<p>French Creek Seafood Ltd. is a private, family-owned company that was established in 1991. Noted for being a “hands on” company, we take pride in the high quality of our seafood products. A high volume of our fresh sales that go directly to the consumer market from the processing lines, which means at the market, you are getting the freshest seafood available. We combine a family-owned business ethic with an ability to work worldwide, which benefits our consumers here at home, and also our friends from other countries who enjoy our fresh-frozen seafood.</p>	<p>法国克里克海鲜有限公司成立于1991年，是一家私有家族企业。我们以“实践型”公司著称，生产的海产品的高质量是我们所引以为傲的。我们的产品是从生产线直接到达客户手中，这就意味着，您收到的是最新鲜的海鲜。我们有家族企业的商业道德，又拥有做全球业务的能力，以服务国内客户，以及喜欢我们新鲜冷冻海鲜的国外朋友。</p>
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Wild Salmon, Herring	野生三文鱼、鲱鱼
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, USA, Japan, Europe	中国、美国、日本、欧洲
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, Private Label	分销商、批发商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Freshwater Fish Marketing Corporation	淡水鱼营销公司
www.freshwaterfish.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Freshwater Fish Marketing Corporation: From Lake to Plate. It begins with the cold, clear waters of Canada's most pristine lakes. In a tradition as old as the lakes themselves, more than 1,400 fishers rise with the sun and set out. Healthy, wild-caught fish with exceptional taste and uncompromised quality assurance. All fish are caught using artisanal methods by fishers who carry on a livelihood handed down through generations.	淡水鱼营销：从湖到餐盘，一切始于加拿大最纯净的、澄澈寒冷的湖水。在同湖一样古老的传统中，1400多位渔夫日出启程。野生捕捞、健康安全、口味一流、质量不打折扣。所有的鱼均由以捕鱼为生的渔夫们用代代传承下的手工捕捞技艺捕获。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Lake Whitefish, Northern Pike, Walleye, Lake Trout, Yellow Perch, Tullibee, Sauger, Various Lake Caviar Species	湖白鲑鱼、北梭鱼、多利鱼、湖鳟鱼、黄鲈、白鲑、鱈鲈以及各种湖鱼品种
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, USA, Europe, Asia, Middle East	中国、美国、欧洲、亚洲、中东
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Retail, Foodservice, E-commerce	零售、食品服务、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Gidney Fisheries Limited	吉德尼渔业有限公司
www.gidneyfisheries.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Gidney Fisheries Limited, located on Digby Neck, Nova Scotia, Canada, is a wholesaler and worldwide exporter of live and frozen seafood. We promise to deliver the highest quality of premium hard shell Atlantic lobster and the freshest seafood products available.	吉德尼渔业有限公司位于加拿大新斯科舍省的迪格比内克，是一家新鲜和冷冻海鲜批发商和全球出口商。我们保证所售产品为最优质的大西洋硬壳龙虾以及最新鲜的海产品。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Canadian Lobster, Frozen HPP Raw Lobster Meat, IQF Frozen Scallop	活加拿大龙虾、高压灭菌冷冻存储未加工龙虾肉、单体速冻冷冻扇贝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers	分销商、零售商、批发商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Golden Maple Group Inc.	金枫叶集团股份有限公司
www.oceanfeast.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Importer/Distributor/Supplier	进口商/分销商/供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
<p>Golden Maple Group Inc., based in the Greater Toronto Area in Ontario, Canada, is a seafood supplier which had established strong relationships with local partners in Canada for eight years. We supply a full line of Canadian natural wild products which include sea cucumbers and fish maw to distributors across Canada and China.</p> <p>Quality products and excellent customer service combined with competitive pricing has resulted in Ocean Feast being a leading supplier in the seafood industry in Canada.</p>	<p>金枫叶集团股份有限公司位于加拿大安大略省的大多伦多地区，是一家海鲜供应商，它与加拿大本地合作伙伴已建立了长达八年、坚实的合作关系。</p> <p>我们面向加拿大和中国的分销商提供种类齐全的加拿大天然野生产品，包括海参和鱼胶。</p> <p>质量高、服务好、价格优使得“海洋盛宴”成为了加拿大海鲜行业的领军供应商。</p>
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Sea Cucumber, Fish Maws	海参、花胶
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Canada	中国、加拿大
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Partners, Distributors, E-commerce	合作伙伴、分销商、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Golden Ontario Products	金色安大略产品有限公司
www.goldenontario.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Golden Ontario Products Incorporated is a federally licenced establishment also known as 656 that specializes in exporting bone in and boneless beef products to mainland China. We are active and experienced exporters who are focusing on higher grade beef including AAA Prime and Canadian Waygu. Our labels include Apple Meadows Premium Beef and Donato International. We also specialize in marketing the whole cattle and customer specific cut programs.	金色安大略产品有限公司（又名656）是一家联邦许可企业，主要面向中国大陆出口有骨和无骨牛肉产品。我们出口业务活跃、经验丰富，主要经营精品牛肉，包括AAA和Prime等级的牛肉和加拿大和牛肉。我们的品牌有“Apple Meadows”、“Premium Beef”和“Donato International”。我们还支持整牛销售以及客户定制项目。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Boneless and Bone In Beef	无骨/有骨牛肉
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, USA	中国、美国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Food Service and Hospitality, E-commerce, Private Label	分销商、食品服务和招待、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Gourmet Chef Packers Ltd.	美食大厨包装有限公司
www.gcpackers.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter	出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Gourmet Chef Packers Ltd. was established in 2004, and with more than 10 years of experience in Ultra High Pressure (UHP) technology, we are one of the industry leaders in the field of freezing lobsters. We can supply UHP frozen lobster, cooked lobster, raw and cooked lobster meat and lobster value added products.	美食大厨包装有限公司成立于2004年，对超高压（UHP）技术十多年的探索，使得我们成为了冷冻龙虾市场的行业领军企业之一。我们经营UHP冷冻龙虾、熟龙虾、新鲜/熟龙虾肉和龙虾附加值产品。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
UHP Frozen Lobster, Cooked Lobster, Lobster Meat, Lobster Value Added Products	UHP冷冻龙虾、熟龙虾、龙虾肉、龙虾附加值产品
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Singapore, Taiwan, Vietnam, Japan, Malaysia, Hongkong, China, Thailand, Korea	新加坡、台湾、越南、日本、马来西亚、香港、中国、泰国、韩国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, E-commerce, Private Label	分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Grand Ocean International Trading Ltd.	大洋国际贸易有限公司
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Distributor/Importer/Supplier	分销商/进口商/供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Grand Ocean International Trading Ltd. is a reputational international seafood trading company. We specialize in not only exporting the best quality Canadian seafood, but also providing our customers with honest business experience with integrity.	大洋国际贸易有限公司是一家知名国际产品贸易公司。我们不仅出口加拿大最优海产品，而且我们诚信经营，不欺客户。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Spot Prawn, Black Cod, Salmon, Sea Cucumber, Caviar	牡丹虾、黑鳕、三文鱼、海参、鱼子酱
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, E-commerce, Private Label	分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Groupe MDMP / Unipeche MDM	MDMP集团
www.groupemdmp.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Processor	加工商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Groupe MDMP was founded in 1987 by fishermen wishing to promote their resource on the market. Our first plant was established in Paspébiac, Gaspésie. Groupe MDMP has since experienced constant growth, especially in Eastern Quebec. We presently have five plants spread across Gaspésie and the North Shore.	MDMP集团成立于1987年，创立初衷是渔民们希望他们的资源在市场上得到推广。我们的第一个工厂建立在加佩斯的帕斯佩比亚克。MDMP集团一直都在不断发展壮大自己，尤其是在魁北克东部。目前，我们已在加佩斯和北海岸建立了5座加工厂。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Snow Crab, Atlantic Lobster, Rock Crab, Whelk, Greenland Halibut, Atlantic Halibut	雪蟹、大西洋龙虾、岩蟹、海螺、马舌鲽、大西洋庸鲽
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Japan, USA, Hong Kong, South Korea, Philippines	中国、日本、美国、香港、韩国、菲律宾
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers, E-Commerce	分销商、零售商、批发商、电子商务

Hanington Foods Inc.	汉宁顿食品有限公司
www.haningtonoysters.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	生蚝加工厂
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
<p>Hanington Foods Inc. is a Canadian premium wild oyster supplier based in Prince Edward Island. The company processes and exports wild-caught, hand selected, premium grade Malpeque oysters under its HANINGTON OYSTERS brand.</p> <p>The Malpeque oyster was the grand prize winner at the Paris 1900 World Expo. For over a century, it has been known as the World's Tastiest Oyster. Hanington Foods Inc. continues the legacy of William Hanington Esq., a London fish merchant who came to Canada in 1785 in search of adventure, fortune, and love.</p>	<p>汉宁顿食品公司，位于北大西洋岸边的爱德华王子岛，是加拿大极品野生生蚝的供应商。汉宁顿野生蚝，属于莫尔佩克生蚝品类，每一只都是人工捕捞、手工精选的。</p> <p>早在1900年巴黎世博会，莫尔佩克生蚝就凭借自己的美味，一鸣惊人荣获特等奖。一个多世纪以来，莫尔佩克生蚝一直被誉为“世界上最美味的生蚝”。</p> <p>1785年，英国伦敦的海产商人威廉·汉宁顿先生，横跨北大西洋乘船抵达加拿大，开启了探险、致富、寻找真爱的传奇之旅。汉宁顿食品公司，踏着祖先的足迹继续前行，为全球的生蚝爱好者供应鲜甜、稀有的汉宁顿野生蚝。</p>
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Wild Oysters	野生生蚝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Hong Kong, Canada, USA	加拿大、美国、中国、香港
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Imported Seafood and Fine Foods Distributors to High-end Restaurants, Hotels, and Elite Clubs	进口海产品和高级食材经销商，供应高端餐厅、酒店、会所。

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Ichiboshi	ICHIBOSHI株式会社
www.ichiboshi.co.jp/english/canada/index.html	www.ichiboshi.co.jp/english/canada/index.html
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Ichiboshi L.P.C. carries out reliable operations in New Brunswick, one of the three top snow crab sources in the world, located in the center of eastern Canada and the source of our "CRABS" brand products. Our snow crab is quick frozen through a unique process as soon as they are caught and delivered fresh to Japan, China, America and the rest of the world.	ICHIBOSHI株式会社位于加拿大东部的中心-新不伦瑞克省，是世界上三大雪蟹生产商之一，公司经营可靠，拥有“CRABS”品牌产品。我们的雪蟹经过特殊的加工方法，在新鲜捕捞之际快速冷冻，然后将这新鲜的美味运往日本、中国、美国和世界其他地方。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Snow Crab	冷冻雪蟹
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Japan, Taiwan, USA	中国、日本、台湾、美国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, Food Service	分销商、批发商、食品服务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Independent Seafood Canada Corporation	加拿大独立海鲜公司
www.isccgroup.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Independent Seafood Canada Corporation produces 8,000 MT of high quality frozen at sea Hake & Arrowtooth Flounder annually. We own our own factory trawler and are your direct source to the producer.	我们生产的冷冻无须鳕鱼&箭齿鲽质量高，年产量高达8000公吨。我们有自己的加工拖网渔船，让您直接接触生产商。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Hake & Arrowtooth Flounder	无须鳕鱼&箭齿鲽
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Eastern Europe, Africa	中国、亚洲、东欧、非洲
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Re-processors, Distributors, Private Label	再加工商、分销商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

La Maison BeauSoleil Inc.	拉·梅森·博索莱股份有限公司
www.maisonbeausoleil.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
La Maison BeauSoleil Inc. grows and markets fresh oyster in shell (Crossotrea Virginica).	我们种植、销售新鲜带壳生蚝（美洲生蚝）
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Fresh Oysters	新鲜生蚝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Canada, USA, Europe	中国、亚洲、加拿大、美国、欧洲
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors in Restaurant Market	餐厅市场上的分销商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

LA Trading Company Inc.	LA贸易股份有限公司
www.latrading.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
LA Trading Company Inc. sells Canadian seafood products to international markets as well as owns processing plants.	LA贸易公司，面向国际市场销售加拿大海产品，同时，公司还拥有自己的加工工厂。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Snow Crab, Spider Crab, Lobster and Crab Mince, Whole Cooked Lobster, Lobster Meat and Tails, Lobster Tomalley, Rock Crab Clusters, Spider Crab Clusters	雪蟹、蜘蛛蟹、龙虾、龙虾和蟹肉碎、整只熟龙虾、龙虾肉和龙虾尾、龙虾膏、岩蟹块、蜘蛛蟹块。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Korea, Japan, USA	中国、韩国、日本、美国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers	批发商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Louisbourg Seafoods Ltd.	路易斯堡海鲜有限公司
www.louisbourgseafoods.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The Louisbourg Seafoods group of companies operate fish processing facilities in several locations in Cape Breton and Canso, Nova Scotia. It is a family operated seafood business, owned by James and Lori Kennedy. Established in 1984, Louisbourg Seafoods, under the Mira Bay brand name, prides itself on delivering the highest quality seafood to customers around the globe.	路易斯堡海鲜集团在布雷顿角、坎索和新斯科舍等地均设有鱼类加工设备。公司成立于1984年，由詹姆斯和洛里·肯尼迪创立，是一个家庭经营海鲜公司。路易斯堡海鲜，以“米拉湾（Mira Bay）”为品牌，为向全球客户提供的高质量海鲜而骄傲。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Lobster, Snow Crab, Coldwater Shrimp, Ocean Perch, Whelk, Grey Sole, Rock Crab, Sea Cucumber, Cod, Halibut, Hake, Mussels, Seaweed	龙虾、雪蟹、北极虾、大洋鲈鱼、海螺、鲷鱼、岩蟹、海参、鳕鱼、比目鱼、无须鳕、贻贝和海藻
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers	分销商、零售商、批发商